
Referat fra bestyrelsesmøde afd 42, tirsdag den 10/9 2024.

Deltagere: Per Knudsen, Jytte Vilholth, Hanne Rasmussen, Annie Nielsen og 
Thorkild Møller.
Referent: Ninna Knudsen

1. Velkommen til de nyvalgte til bestyrelsen.

    Velkommen til Annie og Thorkild der er nyvalgte. Der snakkes lidt om             
    forventninger til hinanden i bestyrelsen.
    Der er ingen der ønsker at være referent, så det fortsætter uændret med     
    Ninna som referent.

2. Konstituering til bestyrelsen.

    Per fortsætter som formand, Jytte som kasserer, Hanne R. som 
    bestyrelsesmedlem. 
    Annie 1. suppleant. Thorkild 2. suppleant.

3.  Siden sidst.

      Vi har været på bustur. Alle er enige om at det var en god tur. Dejligt med   
       afslutning på terrassen ved huset med kaffe og kage og efterfølgende   
       grilpølser.
       Der er sendt indbydelser ud til fællesspisning som startet op igen til 
       oktober.
       Der mangler stadig at komme styr på nogle af de grønne arealer bla.  
       beplantningen ved trappen ved nr 17 . 
       Fjernelse af vissent/ sprøjtet ukrudt på parkeringspladser, terrasser  og 
       flisegange.Fejning af affaldsrum. 
       Tidsplan for beskæring af buske ud mod vejen
       Der sendes brev til Frank og boligforeningen.

4. Forslag til brev til grundejerforeningen vedrørende manglende vedligehold  
    af arealer omkring hæk og buske ved de nederste boliger

      Jytte tager kontakt til grundejerforeningen



5. Gennemgang af skema til arbejdsopgaver. Hvordan skal det bruges? 
    
       Vi inviterer Frank til næste møde i oktober og aftaler hvordan vi skal 
       bruge det.

6. Økonomi.

     Udflugten med efterfølgende arrangement på terrassen har kostet 
    12363 kr, med en egenbetaling på 4800 kr, er resultatet 7563 kr som er   
     inden for budgettet.

7. Evt.

     Der foreslåes at Efeuen omkring affaldsrum graves op og der opsættes    
     vedligeholdelsesfri beklædning. 
     Der er stadig problemer med fugt i opbevaringsrummet ved enden af nr 9,
     der efterlyses en løsning. 
     Vi sender en forespørgsel til boligforeningen.

Næste møde mandag den 21/10 24

     
     
     


